
Engbjergskolens Skolebestyrelse  

 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 15. juni 2020 kl. 18.00 – 21.00 
 
Til stede  

Heidi Frederiksen, Camilla Gaasdal Nielsen, Thorbjørn Christensen, Winnie Westergaard, Luise Sørensen, 

Kamilla Kvols, Bente Rosgaard (lærer), Inge Skyt (lærer), Peter Schultze og Ulla Høgild Berg  

 

Fraværende med afbud 

Tids-

ramme  

Punkt  Referat  Bilag  

18.00 – 

19.00  

Vi spiser en god aftensmad sammen og 

får sagt ”Farvel og god vind” til Peter.  
Tak for dejlig mad!  

19.00 – 

19.15  

1. Siden sidst (I) 

a) Skolen 

b) Nyt fra elevrådet udgår  

c) Skolebestyrelsen 

d) Engblommen 

e) Kirkely 

f) Børne-Familieudvalget.  

 

 

a. Jane Staun er valgt som nyt besty-

relsesmedlem. 

Bestyrelsen arbejder på at finde 

en suppleant. 

LI er valgt til skolebestyrelsen 

som medarbejderrepræsentant. 

Der er lavet særskilt regnskab for 

udgifter i forbindelse med Co-

rona. Vi håber at få dækket en del 

af de akstra udgifter der har været 

i forbindelse med Corona. 

Gennemgang af aktiviteter for 

personalet i uge 27 og 32. 

Vi glæder os til at vende tilbage 

til ”normale” tilstande. Det gælder 

både medarbejdere og elever. 

Medarbejderne savner det sociale 

liv på arbejdspladsen. 

Der er ansat to nye medarbejdere: 

Else som bh.kl.-leder og Camilla 

som lærer. 

Der opstår nye lege pga den nye 

situation i forbindelse med Co-

rona. 

b. Elevrådet har ikke været inviteret. 

c. Ansættelses af viceskoleleder er i 

gang. 

d. – 

e. – 
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f. – 

  
19.15 – 

19.25 
Coronasituationen aktuelt og tanker 

om det nye skoleår.  

Ulla forfatter skriv om aktuel situation 

før eleverne møder i skole. 

Vi arbejder på at samle klasserne igen in-

den sommerferien.  

Det er stadig nødundervisningsbekendt-

gørelsen der undervises fra. 

Afslutning for eleverne gennemføres som 

en lightudgave. 

Personaleafslutning bliver ligeledes en 

lightudgave. 

Vi forsøger mere og mere at afholde fysi-

ske møder i personalegruppen. 

Retningslinjer for næste skoleår ventes 

med spænding. 

 

19.25 – 

19.35 
Skoleårets planlægning. Elevskemaer 

godken-

des. 
 

Timefordelingsplanen blev godkendt på 

sidste møde. 

Fagfordeling over to omgange. 

Skemalægning: 

- Fagdage 

- Morgenbånd 

- Parallelægning af fag 

- Praktisk /musiske fag fordelt over 

alle ugens dage 

Ovenstående punkter er tænkt ind i ske-

malægningen og er opfyldt. 

Indtastning i administrationsprogrammet 

er i gang. 

 

19.35 –  

20.00   
Vedtagelse af SB’s årsberetning. Ca-

milla har et forslag med.  

Camilla gennemgik udkast til årsberet-

ningen. Der var små justeringer og der ud 

over enighed om at tilføje at der har væ-

ret arbejdet med høringssvar i forbindelse 

med grænser for skoledistrikter. 

 

 

20.00-  

20.15  
Evaluering af SB arbejdet i 19/20 

Forslag til mødekalender for 20-21  

Der har været en rigtig god stemning i 

bestyrelsen. Der er blevet arbejdet godt 

og seriøst. 

Det er et must, at der bliver arbejdet med 

ordensregler i løbet af det nye skoleår.. 

Det aflyste event med forældre og SB 

omkring forældresamarbejde gennemfø-

res i næste skoleår. 

Der laves i starten af næste skole en års-

plan for arbejdet i bestyrelsen. 

 



Engbjergskolens Skolebestyrelse  

 

 

D: Drøftelse, B: Beslutning, I: Information  

 

Datoer for bestyrelsesmøder i næste sko-

leår: 

18. august 

23. september 

20. oktober Fællesmøde med Snejbjerg 

Skole 

30. november 

18. januar 

23. februar 

24. marts 

6. maj  

14. juni 
20.15 – 

20.45     
Valg af SB’s kontaktperson til klas-

serne og idéer til oplæg til kom-

mende forældremøder  
 

I august, hvor vi kender datoerne for for-

ældremøderne planlægger vi, hvem der er 

til stede på hvilke årgange. 

Folkekirkens familiestøttekonsulent Lene 

Frølund Rasmussen besøger 

2. og 5. klasse 

Orientering om byggeri.  

SFO og skole sammen – set i et forældre-

perspektiv. Kunne SB ”give et oplæg” til 

SFO ved at fortælle om, hvad SFO-en bi-

drager med ifm. børnenes sociale liv. Det 

kunne være en god ide at SFO-personalet 

deltager i forældremøderne og gør lidt re-

klame for SFO-en. 

Corona hjemmeskole – er der gode erfa-

ringer, vi kan bringe med til en evt. se-

nere situation. 

Legegrupper og swaggrupper præsenteres 

på mødet. 

Ulla sender besked om retningslinjer 

vedr. Corona-situationen efter ferien. 

Forældre kunne aflevere en note med 

gode råd, ideer og løse tanker. 

 

20.45 - 

21.00 
Eventuelt Der arbejdes videre med at søge midler til 

udeområderne. 

Der er stigende aktivitet på skolens om-

råde. Vi skal hjælpes ad med at holde det 

på et acceptabelt leje. 

 

 


